
Ukebrev uke 1. Referat fra møte 3.1.2017. 
 

Møtet var et slags arbeidsmøte, med fokus på hvor vi står i forhold til klubbens planer og mål for 

rotaryåret. 

De nylig vedtatte vedtektsendringene er tatt inn i vedtektene, som ble delt ut til alle på møtet. 

Presidenten informerte om at vi har fått 10 000 til prosjekt fra distriktet, at momskompensasjon på 

5000 er kommet inn, og at alle de 150 julenekene ble solgt før jul. En fin inntektskilde! 

Per fortalte så om hvordan situasjonen for prosjekt ser ut. Pengene fra distriktet skal trolig først og 

fremst gå til det lokale prosjektet, kommunens «Alle skal med»-prosjekt, som mistet statsstøtte i fjor. 

Det går ut på å få spesielt barn og unge med i idrettslag og andre foreninger, og er særlig myntet på 

barn av flyktninger, men også på norske som har vansker med å bli aktivisert på fritida. 

Våre inntektskilder for å møte distriktets sum, blir en dugnadsjobb med skilting utenfor 

prestegården. Her har Per allerede gjort en stor jobb med å inngå gunstige avtaler med ulike aktører. 

Vi får en sum av kommunen for å få arbeidet gjort, og kan få et skikkelig overskudd av det. Ellers vil 

overskuddet fra fårikålsaftenen i 2016 gå til dette formålet, og inntekten fra juleneksalget og far 

utleie av bodene kan brukes.  

Ellers snakket vi om møteplan videre, og om medlemsverving. Når det gjelder verving, ble hvert 

medlem i starten av rotaryåret oppfordret til å invitere en kandidat til møtene. Her har aktiviteten 

vært heller laber! Skal årets mål om 4 nye nås, må vi trå til! 


